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Bardzo proszq o naprawq nawierzchni ulic Rajskiej isielskiej. Niedawno
wyremontowano chodniki przy tych ulicach, ale nawierzchnia jezdni nie ma
nowego dywanika bitumicznego, stqd krawg2niki sq teraz bardzo wysokie,
trudno podjechac w6zkiem dzieciqcym, inwalidzkim czy rowerem.
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